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Aan; )SEER0 mires. >;IEEE) EEE minis;IEE
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Onderwerp: RE: Vraag over afgekeurde mondkapjes uit China; nog bruikbaar voor andere sectoren?

Het probleem is ons bekend: verdringing door de grote vraag en te laag aanbod van persoonlijke beschermingsmiddelen. En dat

maakt het lastig voor meerdere sectoren.

Ten eerste; ik kan geen uitspraken doen over het beschermingsniveau van mondmaskers die in andere sectoren geldt: heb ik

simpelweg de kennis niet voor en niet het bevoegd gezag. Daarvoor moet men bij de relevante toezichthouders zijn denk ik.

Met de afgekeurde maskers zijn 2 dingen: of het filterpenetratie is te laag (minder dan 80% voor FFP1). Of de fit (hoe die rond

het gezicht past is zo slecht dat het geen zin meer heeft.

Over het algemeen zijn deze nog wel geschikt om als chirurgisch mondmasker te worden ingezet. Op dit moment maken werk ik

aan de mogelijkheid om deze maskers binnen de zorg in te zetten, maar op niet acute plekken (verpleeghuizen), omdat men

daar wel graag mondmaskers wil, maar daar niet direct corona patiénten zijn. Dit vergt een net wat ander en zorgvuldig proces,

omdat we niet de verwachting willen wekken dat deze maskers de bescherming bieden die ze normaal hebben.

Omdat de nood in deze zorgsectoren ook hoog is; verwacht ik eigenlijk niet dat we dan maskers over houden.

De lijn die ik heb meegekregen over het verdringingsvraagstuk is dat dit via de ministeries loopt en dan in het

interdepartementaal overleg wordt besproken. Indien I&W ziet dat er tekorten ontstaan in eigen sectoren; is dat denk ik de weg

om het te adresseren.

Heb je hier voldoende informatie mee?

Groet,

|

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

Ey minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

Bent u al klaar voor de nieuwe wetgeving medische hulpmiddelen?

Verzonden: donderdag 2 april 2020 10:12
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Onderwerp: RE: Vraag over afgekeurde mondkapjes uit China; nog bruikbaar voor andere sectoren?

Hallo 5.1.2e

Heb al begrepen dat ik bijEEEmoet zijn.

Uit de afval sector kreeg ik onderstaande vraag van RENEWI

Ik neem aan dat er mee sectoren zijn die hiermee zitten.

Ben benieuwd naar jullie reactie.

Ook in de afval- en recyclingsector wordt gebruik gemaakt van mondkapjes / stofkapjes. En ook daar dreigt een tekort. Stofkapjes

zijn een van de Persoonlijke beschermingsmiddelen (PBM’s) in onze sector. Veelal tegen asbestdeeltjes en fijnstof. Ook onze sector

wordt door de overheid gezien als een “vitale sector”. Als er geen mondkapjes zijn, kunnen we ons personeel niet meer

beschermen en zullen we onze activiteiten moeten stilzetten. Dan wordt het spannend in Nederland, want afval moet blijvend

worden gesorteerd, gescheiden, gerecycled en verwerkt, anders hebben we echt een ander probleem erbij in Nederland.

Nu lees ik in de media over de mondkapjes uit China (type FFP-2) die afgekeurd zijn voor de zorgsector. In hoeverre zouden deze

mondkapjes wel geschikt kunnen zijn voor onze sector?

Ik ben, net als jij wellicht, geen specialist in mondkapjes (verre van!), maar wellicht kunnen we zo elkaar helpen.

Zou jij hier iets in kunnen betekenen?

(overigens heb ik deze vraag gisteren ook neergelegd bij lenW (DG Milieu en Internationaal, Directie CE en Fysieke Leefomgeving,

5.1.2e
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Onderwerp: Vraag over afgekeurde mondkapjes uit China; nog bruikbaar voor andere sectoren?

Beste

Extra vraag misschien kan je me helpen.

De afvalverwerkers (kritische sector) lopen ook aan tegen een tekort aan mondkapjes.

Zij gebruiken waarschijnlijk FFP1. Wij krijgen nu de vraag of die afgekeurde partijen uit China mogelijk voor hen te gebruiken zijn.

Dat zal natuurlijk helemaal afhangen van wat er mee mis is, dat heb ik ze al uitgelegd.

Kan jij deze vraag ergens inpluggen?

Zo neen, heb je suggesties waar ik moet zijn met deze vraag?

Ik heb de vraag ook aan (RIVM) en min SZW directie ARBO voorgelegd.

Groet ER#L]

Programmateam duurzame zorg

Ministerie van VWS
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